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Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Motejl - 09/10/2015 19:22
_____________________________________

Je nebezpečné použít víno nebo pivo v receptech? Alkohol se vypaří, takže pouze maso nebo omáčka
dostane chuť. Nespotřebovaný zbytek alkoholu se když tak může vylít. Nebo se všichni vyhýbáte
pokrmům, které byly připravované na víně či pivu? Abstinuji 2 měsíce, tak nevím, jak se k věci postavit.

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Ed - 09/10/2015 23:18
_____________________________________

Za mě bez omezení....vč. bonbónů s likérem....

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Kira - 10/10/2015 03:37
_____________________________________

Za mna tiez bez obmedzenia, ale ja nemam problem ani s nealkom pivom a niektorych to nastartuje k
pitiu, takze je to individualne. Ale co sa tyka alkoholu pri vareni, tak moj osobny nazor je, ze to by skodit
nemalo, kedze ten alkohol sa pri vareni odparuje.

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Liba - 10/10/2015 04:26
_____________________________________

Ještě bych počkala.Jsi krátkou dobu střízlivá, ten alkohol se odpaří, ale jeho  chuť zůstává, může tě
rozhodit.

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil pert - 10/10/2015 07:37
_____________________________________

Motejl, počkal bych, dva měsíce jsou opravdu krátká doba. 

pokud ti jídlo připravuje žena a flašku pak někam schová tak by to mělo být nejspíš většinou v pohodě.
jsou ale lidi, u kterých to spouští rumové pralinky, vzpomínám na Menšíka ten měl recidivu po švédských
kapkách... 

problém je, když vaříš sám a držíš láhev v ruce, takže radějc zkus až po takovém roce. chce to čas a ten
se mně zpočátku vlekl jak cosi a pořád sem něco vymýšlel a makal o dušu......
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============================================================================

Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Motejl - 10/10/2015 10:15
_____________________________________

Řeším hlavně problém, co udělat se zbytkem piva nebo vína v lednici, protože na vaření lahev
nespotřebuji. A nechtěl bych mít načatou lahev v lednici, na to se necítím. Přemíšlím, že by se zbytek
piva dal zamrazit do kostek v mrazáku pro příští vaření. Jde zmrazit víno nebo pivo??? A nebo zbytek
po vaření ihned vylít.

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Ja - 10/10/2015 10:41
_____________________________________

Motejl napsal: 
Řeším hlavně problém, co udělat se zbytkem piva nebo vína v lednici... Jde zmrazit víno nebo pivo??? 

"Vyzkoušej, pak poreferuj!"  :blush:  

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Stopka - 10/10/2015 10:44
_____________________________________

Motejl napsal: 
Řeším hlavně problém, co udělat se zbytkem piva nebo vína v lednici, protože na vaření lahev
nespotřebuji. A nechtěl bych mít načatou lahev v lednici, na to se necítím. Přemíšlím, že by se zbytek
piva dal zamrazit do kostek v mrazáku pro příští vaření. Jde zmrazit víno nebo pivo??? A nebo zbytek
po vaření ihned vylít. 

Zdravím,  
neuvažujete Motejle o registraci? 
Jednou píšete jako Farka, po druhé jste dal jeden příspěvek jako Krovková  a v součastnosti  jste Motejl.

Doporučuji zůstat u jednoho nicku, pro přehlednost, pro pravidla...

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil pavel - 13/10/2015 14:12
_____________________________________

pravidla z léčebny - o alkoholu v jídle - to stanovují zcela jasně a to že VADÍ a z toho vyplývá také ta
suchá domácnost 
dále platí zákaz pita (to je pouze pivo s nízkým obsahem alkoholu asi 0,5 %) 
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a o bonbónech s alkoholem ani nemluvě  
pokud chodíte na AT - ambulanci na doléčování, tak z toho je pozitivní test - na to pozor  
Účel, těch opatření je asi takový, že to může spustit bažení a následné risiko recidivy --- takže nebrat

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Karel Václavek - 09/10/2016 21:57
_____________________________________

pavel napsal: 
pravidla z léčebny - o alkoholu v jídle - to stanovují zcela jasně a to že VADÍ a z toho vyplývá také ta
suchá domácnost 
dále platí zákaz pita (to je pouze pivo s nízkým obsahem alkoholu asi 0,5 %) 
a o bonbónech s alkoholem ani nemluvě  
pokud chodíte na AT - ambulanci na doléčování, tak z toho je pozitivní test - na to pozor  
Účel, těch opatření je asi takový, že to může spustit bažení a následné risiko recidivy --- takže nebrat 

Jídlo připravované na víně nebo pivu skoro žádný alkohol neobsahuje, ten se odpaří. Steně tak
nealkoholické pivo, pokud si dáš jen jedno, tak účinek alkoholu na mozek je nulový. Nealkoholické pivo
řadím mezi limonády. Riziko může být pro některé alkoholiky z důvodu chuti, která jim připomene alkhol.
Já to tak ale nemám, mě maso na víně nebo nealko pivo nijak nerozhodí.

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Krtek - 09/10/2016 22:25
_____________________________________

Podľa mňa nalievať sa aj nealkopivom hneď po recidíve chce dosť odvahu. A je to veľké riziko.

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Ja - 09/10/2016 23:37
_____________________________________

Karel Václavek, píšeš: 
...Jídlo připravované na víně nebo pivu skoro žádný alkohol neobsahuje, ten se odpaří. Steně tak
nealkoholické pivo, pokud si dáš jen jedno, tak účinek alkoholu na mozek je nulový.  

Nealkoholické pivo řadím mezi limonády... 

Osobne poznám viacerých, aj opakovane odliečených alkoholikov, ktorí práve po takýchto limonádových
pivách kvalitne uleteli aj zrecidivovali.  :angry:  
Dnes rozmýšľajú už inak. :ohmy:  
Nuž, niekto potrebuje dostať po papuli a pomôže mu to. Iný si aj pýta ale nedostane a tak vytrvalo ako
baran opakovane recidivuje a strieda liečebné zariadenia, ktoré potom ohovára. Všetci ostatní robia
chybu iba on pije ale je v poriadku a rád by prestal keby...  :dry:  
Takýchto "keby-istov", ktorí všetko vedia a všade boli sú plné liečebne a ozdravovne ale aj kriminály. Iba
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abstinencia ich akosi ignoruje!  :silly: 

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Krtek - 10/10/2016 00:20
_____________________________________

Jeden taký "múdry" teraz píše. 
Pokiaľ dobre pamätám Karle, tak práve pivo Ti robilo v lete problém. A ak si pivár, tak mozog nejakým
nealkopivom dlhodobo neoblbneš.

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Ladislav - 10/10/2016 00:38
_____________________________________

nerad se míchám, jen bych přidal vlastní zkušenost. Před velikonocemi, kde jsem poprvé zrecnul ... viz
mé vlákno, jsem v únoru poprvé okusil nejprve Sládkovu limonádu, a cca po 14 dnech nealko pivo,
následně na víkendovém pobytu v lázních už jsem jídlo zapil Plzní v poledne a večer na pokoji jsem měl
již čtyři lahváče. Takže přátelé, pokud je to jen trochu možné a máte svou abstinenci rádi, vyvarujte se
všemu co je jen malinko cítit alkoholem. Děkuji za přečtení 

ladis

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Karel Václavek - 10/10/2016 19:43
_____________________________________

Copak neexistují alkoholici, kteří pijou nelko pivo bez probému? Jasně, že dát si jich 5 během půl
hodiny, už je riziko. Ale jedno nealko denně?

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Ladislav - 10/10/2016 19:45
_____________________________________

Karel Václavek napsal: 
Copak neexistují alkoholici, kteří pijou nelko pivo bez probému? Jasně, že dát si jich 5 během půl
hodiny, už je riziko. Ale jedno nealko denně? 

Ano, přesně takto to začalo u mě, přesně tato myšlenka

============================================================================

 4 / 9



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 2 May, 2024, 18:35

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Šantalka - 10/10/2016 19:50
_____________________________________

Karle, veris si natolik, abys mel zapotrebi tohle resit par dni po rozhodnuti prestaz pit? Jestli se Ti proste
jen nestejska po pivu...

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Karel Václavek - 10/10/2016 21:18
_____________________________________

Šantalka napsal: 
Karle, veris si natolik, abys mel zapotrebi tohle resit par dni po rozhodnuti prestaz pit? Jestli se Ti proste
jen nestejska po pivu... 

Já teď nepiju ani to nealko pivo. Vždycky, když přestanu pít, tak prvních několik týdnů nepiju. Ale třeba
letos v tom horku jsem si dával skoro každý den jeden birell. Ale nemyslím, že to byl spouštěč recidivy,
spíš v tom byl stres a přepracování. Mám úzkostlivou povahu.

============================================================================

a
Vložil Angie - 14/10/2016 21:07
_____________________________________

V léčebně do nás cpali horem dolem, že vadí i bonbony s alkoholem, nebo třeba tresť, která se vyskytuje
např. v Kofile, Mile, tiramisu... Dokonce i ocet prý způsobí nějakou reakci, kdy se vytvoří v organismu
trocha alkoholu. A jsou lidi, které to spustí. Jedna holka co byla v léčebně se mnou například to tak
měla, tu spustili k recidivě snad ty bonbony nebo co. Z mého pohledu je to směšné, rumová pralinka mě
fakt nedožene k tomu, abych letěla pro flašku. Ale je to individuální a že já vím, že mi to nevadí
neznamená, že to nevadí nikomu.

============================================================================

Re: a
Vložil Karel Václavek - 16/10/2016 08:58
_____________________________________

Pro arabské země se vyrábí nealko piva s obsahem alkoholu 0,01 procenta. Je v nim méně alkoholu,
než v ovoci. Takové pivo by taky bylo rizikové?

============================================================================

Re: a
Vložil pert - 16/10/2016 09:24
_____________________________________
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Netuším. To je hrozně individuální. Já si birela teda nedám, ale zobnu si rumových pralinek, používám
ústní sprej s alkoholem a mažu se francovkou. Ale to trvalo asi víc jak rok než jsem se postupně k tomu
dopracoval. Ale znám chlápka, který si dal jenom kus bábovky s rumem, moc tam toho prý nebylo-
jenom kapička a hned tu noc měl těžký alkosen, abstinoval skoro dva roky, pak ho to nahlodoávalo,
znejistilo až za pár týdnů zrecnul. To byl spouštěč, nestojí to za to pokoušet.

============================================================================

Re: a
Vložil Ja - 16/10/2016 09:52
_____________________________________

Karel Václavek napsal: 
Pro arabské země se vyrábí nealko piva s obsahem alkoholu 0,01 procenta. Je v nim méně alkoholu,
než v ovoci. Takové pivo by taky bylo rizikové? 

Karol, 

Teba ten červík recidívy už úspešne nahlodáva... :p 

Život bez "píva" nie je plnohodnotný?  :ohmy:  

Môžeš všetko ako ostatní → okrem chľastu, teda i "píva"; v akejkoľvek koncentrácii drogy. B)

============================================================================

Re: a
Vložil Krtek - 16/10/2016 09:58
_____________________________________

Karel Václavek napsal: 
Pro arabské země se vyrábí nealko piva s obsahem alkoholu 0,01 procenta. Je v nim méně alkoholu,
než v ovoci. Takové pivo by taky bylo rizikové? 
V arabských krajinách zrejme nie sú alkoholici. Ale ty Karle, stále nedokážeš alebo nechceš pochopiť, že
tu nejde o obsah alkoholu, ale o chuť. Práve chuť toho piva môže znamenať pre abstinujúceho
alkoholika problém a vyvolať baženie po normálnom, alkoholickom pive. Samozrejme, že je to všetko
individuálne. Ale načo riskovať a testovať sa. U drvivej väčšiny to dobre nedopadne. Ale samozrejme,
nikto Ti nemôže zabrániť vyskúšať to a "testovať sa". Často to dlhodobo aj tak len pri tom nealkopive
neostáva. To sú nespočetné skúsenosti tých, čo to skúšali. Podobne ako kontrolované pitie.

============================================================================

Re: a
Vložil Krtek - 16/10/2016 10:04
_____________________________________

A ďalšia vec. Nealkopivo má chuť piva, ale je chuťovo na kilometre ďaleko od normálneho piva. Myslím
to tak, aby Ti aj dlhodobo chutnalo. Po určitej dobe Ti to n-pivo prestane chutiť a dáš si normálne pivo.

============================================================================

 6 / 9



Fórum alkoholik.cz - Alkoholik.cz
Vytvořeno: 2 May, 2024, 18:35

Re: a
Vložil Krtek - 16/10/2016 10:10
_____________________________________

Je to akokeby si miesto coca-coly, ktorá Ti veľmi chutnala, radšej začal piť kofolu. Je to podobné, ale nie
je to ono a ani nikdy nebude. Coca-cola je len jedna. Jej chuť budeš mať v hlave a začneš porovnávať. A
vrátiš sa k tomu, čo Ti chutnalo predtým.

============================================================================

Re: a
Vložil Ja - 16/10/2016 11:05
_____________________________________

Krtek napsal: 
Je to akokeby si miesto coca-coly, ktorá Ti veľmi chutnala, radšej začal piť kofolu. Je to podobné, ale nie
je to ono a ani nikdy nebude. "Coca-cola je len jedna." Jej chuť budeš mať v hlave a začneš porovnávať.
A vrátiš sa k tomu, čo Ti chutnalo predtým. 

Krtko,  

*Coca-Cola* ~ bez pôvodnej "koky" je tiež  
už len Cola → karamelizovaná žbrnda! 
(mmch: "Cola je tiež droga!")  :angry:  

...smutné! :(  
(Pamätám si ešte pôvodnú chuť v "origo-vykrútených" sklenených fľašiach, made in USA, inc.corp.;
alebo v plechu. )

============================================================================

Re: a
Vložil Šantalka - 16/10/2016 11:16
_____________________________________

To jsme vcera zrovna resily s dcerou: ze ta mala Cola ve skle/plechu je draha, ale mnohem lepsi nez ta
levnejsi v plastu. Ale je normalne dostupna Ja. I v restauracich ji bezne nabizeji.

============================================================================

Re: a
Vložil Ja - 16/10/2016 11:57
_____________________________________

...používam ju/(Coca-Colu) ako sirup a riedim minerálkou. :)

============================================================================
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Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Žilinčan - 16/10/2016 12:13
_____________________________________

Nechápem, ako niekto môže piť Coca-Colu, keď predsa existuje Pepsi. :-p

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Ja - 16/10/2016 12:17
_____________________________________

Žilinčan napsal: 
Nechápem, ako niekto môže piť Coca-Colu, keď predsa existuje Pepsi. :p 

..."myslel si určite Pepsi 'pre psy'?" :silly: 

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil pert - 16/10/2016 13:05
_____________________________________

Mám radši pepsi, ale ono to není co to bývalo. Tak jako se vším, pivo sračky, režná, vodka, myslivec
apod. má míň procent, dřív mi stačila kocka cukru do kafe, dnes musím tři, aby to vůbec sladilo, od
kvality ke kvantitě a všichni takoví co za tím stojí si mnou ruce a místo jednoho porše mají k vůli
takovému závislému a hladovému stádu víc a víc luxusu. A to nemluvím o výrobcích zbraní...

============================================================================

Re: Alkohol v receptech při vaření (vadí - nevadí?)
Vložil Gennosuke - 16/10/2016 15:16
_____________________________________

K te CocaCole - je pomerne zasadni kde a pro ktereho zakaznika je vyrabena protoze receptury se lisi.
Snad nejlepsi co jsem kdy mel byla "made in Mexico" slazena trtinovym cukrem, velika skoda ze se u
nas nedaji sehnat - kupoval bych si je za odmenu :-). Na prvni "chut" je znatelny rozdil mezi pet
koupenou v CR a pet koupenou v Nemecku (coz ovsem plati pro spoustu jinych veci) a naposledy mi v
restauraci prisla chutove jina (lepsi) i ta ve skle. Vyborna je "zelena" Coca-Cola Life slazena stevii, v CR
jsem ale videl bohuzel jen plechovky.  

Pert: Kdyz tohle je tezky. Loni jsem delal zakazku pro jeden retezec - motto nakupcich je tam "cesky
prase vsechno spase... a kdyz ne hned tak se slevou urcite". Ono by stacilo to proste a jednoduse
NEKUPOVAT... jenze pak stojim v hypermarketu a vidim jak lidi sili jako by vcera chciplo posledni prase,
ke kase tlaci voziky narvane k prasknuti a kdyz se podivas co vykladaji u kasy na pult tak nevis jestli se
smat nebo plakat. Proste dokud to lidi budou kupovat a nechaji si srat na hlavu tak to bude v nabidce :-(.

============================================================================
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Re: a
Vložil Gennosuke - 16/10/2016 15:32
_____________________________________

Karel Václavek napsal: 
Pro arabské země se vyrábí nealko piva s obsahem alkoholu 0,01 procenta. Je v nim méně alkoholu,
než v ovoci. Takové pivo by taky bylo rizikové? 

Ber to co napisu prosim jako velice subjektivni nazor ale po tom co jsi tady drive psal se domnivam ze
Tvuj problem s alkoholem je prilis hluboky a vazny na to aby jsi hloupe riskoval s nealko-pivy. Uvedom si
ze Tvuj mozek uz bohuzel nefunguje jako mozek normalnich lidi a samotna chut napoje vice ci mene
napodobujici chut piva by mohla fungovat jako spoustec. % alkoholu je dalsi problem - sam na sobe
jsem si vyzkousel ze alkoholikovi staci k problemu i mnozstvi pro normalniho cloveka bezvyznamne :-(.

============================================================================
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